

Bestyrelsesmøde i Tunø festival

Tid: Lørdage d. 22. april 2017 kl. 1000

Hvor: Folkestedet, Carl Blochs Gade, Århus – lokale 0.3

Til stede: Peter, Helle, Jannie, Hans, Jacob, Anita, Bent

Fraværende: Rikke og Pia

Økonomi

Billetsalget er begyndt at gå i stå de seneste uge, men vi håber det kommer igen når folk får løn og feriepenge og vejret bliver bedre.

Det er blevet efterspurgt om vi vil købe en kaffemaskine, som vi hidtil har lejet. Det er vi ikke interesseret i. Vi har ikke et godt sted at opbevare den slags udstyr og det vil kræve noget vedligeholdelse når vi kun bruger den en gang om året, så det bliver hurtigt lige så dyrt som at leje.

Færgen har via Bent efterspurgt et bilag på en regning vi har betalt til dem. Helle sørger for at sende det til færgen.

Orientering vedr. underskudsgaranti/tilskud fra Odder Kommune.

Der har været dialog med Odder Kommune, som er endt med at de gerne vil give os et tilskud på op til 25 t.kr. til vores brug af Tunø Færgen. Vi får vores sædvanlige regning fra Tunø Færgen på fragt mv. og hjemskriver herefter de 25 t.kr. hos kommunen til at dække udgiften.

Den næste bestyrelse skal overveje hvor ting skal afholdes fremover, da vi har mere samarbejde med Odder Kommune end med Aarhus, og vores festival ligger i Odder Kommune. De vil fx meget gerne hjælpe med at stille lokaler til rådighed til møder og koncerter. Der arbejdes ikke mere med denne sag på nuværende tidspunkt, men det tages op igen efter årets festival.

PR –arbejde/salg af billetter

Billetsalget er gået lidt i stå og vi savner mere synlighed fra PR afdelingen. Vi vil gerne se flere opslag på Facebook og en mere synlig festival. En person har tilbudt at hjælpe med at udsende en mail til alle der har købt billet på festivalen sidste år. Anita kan trække en liste over kunder fra billetsystemet. Der gives tilladelse til at der arbejdes videre med den ide. Anita snakker nærmere med Sidsel omkring PR generelt efter formandsmødet.

Madholdene /leverandør/køl-frys kapacitet.

Der er stadig store problemer med at få styr på kølevogne. Jannie har hentet forskellige tilbud, men ingen af dem løser helt vores problem. Vi kan ikke få de biler fra BC vi plejer, så uanset hvad skal der laves en ny løsning. Det er svært at få den kapacitet vi skal bruge, og uanset bliver det en merudgift da vi plejer at få vognene billigt med fra BC.

Bent tager en snak med købmanden og hører hvad han kan hjælpe med, og kontakter Jannie bagefter.

Der mangler et budget fra Tuma'en, hvor vi kan se hvad der skal sælges og hvordan økonomien ser ud, og om det fx kan indtjene køkkenvognen. Og der skal snart sættes nogen menuer til salg. Jannie snakker med Stine og beder hende om at komme med endelig budget og menu indenfor en uge.

T-shirt /flag på det store telt

Rikke og Helle arbejder videre med at få t-shirts fra Tuborg, men det er ikke endeligt på plads om de kan levere. Pr stk. er de ikke meget billigere end det tilbud Majken har fået på t-shirts i år, men til gengæld er de første 150 stk. gratis da de allerede er en del af kontrakten. Så samlet bliver prisen via Tuborg noget billigere end via Merchandise.

Tuborg er med på at betale for flag, men de vil gerne have at vi selv finder ud af hvor og hvordan det skal laves, og så vil de gerne dække regningen. Helle er i gang med at undersøge mål og pris for at få det lavet.

Camping

Der er nu styr på formandsposten til campingudvalget og Tina Lykke deltager for første gang i dagens formandsmøde.

Rikke præsenterede på det sidste bestyrelsesmøde en ide om nogen hytter der kan sælges som tilbud til dem der ønsker bedre overnatningsmuligheder. Bestyrelsen afviser at gå videre med det forslag på nuværende tidspunkt. Der er flere argumenter bag, men primært at vi er kommet for tæt på festivalen til at sætte nye produkter til salg nu, og at vi har et lager af telte som vi gerne vil have solgt før vi investerer i noget nyt. Og også at vi har et svækket camping udvalg med helt nye formænd, som vi vil skåne for at tage en for stor og ny opgave.

Ungdomsholdet

Ungdomsudvalget er fortsat kun for medarbejderbørn. Det er ikke en ny beslutning, men alene en fortsættelse af sidste års princip. Hans snakker med Elizabeth om det.

Nyt fra udvalgene

Rengøringsholdet – Der er fuldt hold.

Merchandise – Der arbejdes på at lave et design til årets t-shirt. Bestyrelsen vil meget gerne godkende designet, før der bestilles noget.

Sponsor – Der er lavet en bestilling på Music Against Drugs, som har kørt lidt rundt hos forskellige mennesker. Det er en kampagne Dansk Live kører. Det skal undersøges nærmere hvad det drejer sig om. Der er fundet en ny formand til udvalget, Kim Andersen. Banner ved Stark hegn kommer op i den kommende uge. Sidste års bannere er fundet frem på Tunø og bliver tjekket efter for at se om de kan bruges igen. Sponsorarrangementet om lørdagen bliver uden spising i år, men bliver med drikkevarer en times tid. Det sparer 5.000 kr. til mad. Det bliver for sponsoren der er lavet aftale med + 1 ledsager. Alt arbejde til programmet slutter næste torsdag (1. maj), og derfra er der primært mulighed for at sælge banner annoncer.

Nyt fra Tunø

Hans er valgt som ny repræsentant på Beboerforeningens Generalforsamling.

Det blev luftet på generalforsamlingen om vi kan afskaffe af øboerne får en madbillet til festivalen. Der var blandede tilkendegivelser hvor flere var for, men mange også var kraftigt imod.

Den foreslåede vedtægtsændring, der definerer at bestyrelsesrepræsentanter til festivalen først og fremmest vælges blandt A medlemmer, blev stemt ned.

Skolen – Skolen bruger ikke selv gasflaskerne mere, så vi skal selv stå for at de er i orden i år. Det kan give en udfordring, da vores gas mand først kommer senere på ugen mens skolemad skal starte op mandag.